



生火 Making Fire



植物辨識 Plant Identification



陷阱製作 及獵場巡視 Trap Setting & Hunting Ground Patrolling



與浪花蟹有約 Sand Bubble Crab Catching & Observing





無具野炊 Cookout with Self-Made Plant Utensils



達路岸製作 Traditional Amis Resting Hut Making





夜間生態觀察進階版 - 夜間目擊狩獵

Ecological Observation (Advance Level)

- Night Hunting Observation

獵人體驗是以原住民傳統在山林生存的技能和智慧為基礎,加以設計成適合現代 休閒的生態教育遊憩體驗,包含了植物導覽、草編、陷阱製作、無具野炊、捉浪 花蟹等等,有趣多樣的活動項目,當您在玩樂中,重新體驗人與自然相互依存的 美好關係。(註: 本課程中不會有任何野生動物受到傷害)

Hunter experience course is based on the wisdom that derived from Taiwan indigenous survival skills and knowledge in the nature. The activities will focus on eco-education, including plant identification, straw plaiting, cookout with self-made plant utensils, sand bubble crab catching & observing—brings to the fore the wonderful harmony relationship between the human race and mother earth. (Notes: No wild animals will be harmed in this program)



吉籟獵人學校

CIDAL Hunter School

地址:花蓮縣吉安鄉中華路二段106號 活動地點:花蓮縣壽豐鄉水璉村水璉路179號

No.179, Shuilian Rd., Shoufeng Township, Hualien County 97491, Taiwan (R.O.C.)

GPS:[23.780419, 121.561030] (東海岸台11線24公里水璉加油站旁)

● 所有課程均須預約,歡迎來電洽詢 ● All Course need reservation, for more information please contact us.

TEL: 03-8513990 \ 0986-997-778

FAX: 03-8513990

E-mail: suntai038513990@gmail.com

http://www.cidal.com.tw

f 吉籟獵人學校 Q



101年度 地產基金補助 東海岸部落特色觀光產業塑造行銷補助計畫

指導單位 經濟部中小企業處、交通部、交通部觀光局 主辦單位 交通部觀光局東部海岸國家風景區管理處 執行單位 雅比斯國際創意策略股份有限公司

2012 Local Industry Development Funds East Coast Tribe Cultural Tourism Plan Advertisement Subsidy Project Guiding Unit: Small and Medium Enterprise Administration, Ministry of Economic Affairs; Ministry of Transportation and Communications, Republic of China (Taiwan); Tourism Bureau, Republic of China (Taiwan). Executing Unit: Jabez Creative INC.

廣告 Advertisement







上山下海·勇闖危機四伏的叢林冒險 征服不可預期的神祕海洋

www.cidal.com.tw

夏令營 Summer Camp

我們特地為9~14歲的孩子量身打造「小獵人夏令營」, 行程不單只是玩山玩海,更要在玩耍的過程中教導孩子海洋和山林的智慧,讓孩子在快樂的旅程中,學會謙卑,學習獨立,學會樂觀積極的態度!

The Little Hunter Summer Camp is specially designed as a playful introduction to the wonders of nature, for children ages 9-14. Each day of wild discovery includes a nature-themed project, a trail trek, snack and time for exploration. Children can learn with joy and be more independent! Come and join us!



溯溪 River Trekking

溯溪的美好,來自於克服挑戰、來自於享受那山野的美景。吉籟獵人學校依您的需求,安排適切的行程,高規格的安全備配和幽默風趣的教練群,不只讓你玩的安全、玩的安心,更要讓你玩的過癮痛快,裝滿歡笑的旅程回憶!

River trekking is a great combination of trekking, climbing and sometimes swimming. With the program that can tailor-made for you, trainees will be provided with all safety equipment. Experienced coaches will share the knowledge of the river valley on the way with you. Come and feast your eyes on the beauty of the wild with joy!



野外求生Wilderness Survival

有別於體驗行程,野外求生課程著重於「實際」和「學習」,循序 漸進式的初中高三階段課程,聘請老獵人親身教學,並讓學員實際 操作練習,讓您有系統的學習,去除對山野的陌生與害怕,習得的 野外求生技巧,將是你一生中最重要的寶藏。

If you were stranded in the wilderness, would you end up a survivor? In real life you don't have luxury items, traps, matches or any camping supplies. With three levels of courses, our senior trainers will teach you how to survive in the forest step by step, and prepare you for the great challenges in the wild!



浮游&浮潛 Snorkeling & Skin Diving

想看看真實世界裡的「尼莫」嗎?

想跟其他五顏六色的熱帶魚一起游泳嗎?

或是……想看看海草、想一窺海底的神秘與美麗呢?那就快來跟 我們連繫吧!專業的教練群,帶您打開美麗海底世界的窗!

Say Hi to Nemo!

Coaches will take you to magnificent underwater world, swim with beautiful tropical fishes and reveal the mystery in the mighty Pacific Ocean!





獵人極限運動 Extreme Sports

(攀樹、垂降、擺盪、滑降)

獵人極限運動包含了攀樹、垂降 、擺盪、滑降等,我們融合了目 前世界最新的上攀繩結系統,簡 易、快速、又安全,讓您享受乘 風擺盪的刺激和樂趣!而這正是 國外最夯的戶外休閒活動之一, 吉籟獵人學校讓您不用出國,就 能玩到最夯的戶外活動!

This adventure program includes tree climbing, rappelling, swinging and wire gliding. With the latest knotted climbing rope system, you can enjoy the safe and fast world class extreme sports excitement!





古賴 源自阿美族的母語發音CIDAL,這字不僅為太陽之意,在阿美族的母系社會裡,更象徵著母親。因此,吉籟獵人學校不單藉由傳統與現代休閒旅遊的結合激盪,把新的生機帶進部落,更期許自己能如母親守護孩子一般,守護這塊土地、照顧部落裡的人們,讓遊客能用不同的角度了解這塊土地,進而更深愛這塊土地。

CIDAL, this word comes from Taiwanese indigenous Amis tribe language. In Amis matriarchal society, it means not only "sun", but also "mother". CIDAL Hunter School started with the aim to guard the people, the land, as well as to bring the new impulse into the tribe. With the tourist and education activities that derived from Amis traditional culture, we wish to let all visitors approach this land with better understanding, respect and love.

企業外訓 Corporate Team Building

您的員工需要什麼樣的教育訓練呢? 是放鬆紓壓?是激勵士氣?還是專注力與向心力? 吉籟獵人學校客製化的企業外訓課程, 就是要讓您的員工在大自然中歡笑, 在山野中來一場放鬆、充電、再凝聚的旅程!

With the customized team building plan that especially for your need, CIDAL outdoor program can motivate your team, create energy and inspire enthusiasm with well constructed events which enhance your staffs in an innovative and refreshing way in the nature!





大型活動&晚會 Big Event & Party

誰説偏鄉部落辦不起大型活動?! 我們穿梭在各個部落、整合周邊資源。 從國內到國外企業的會議假期, 我們針對客戶的需求客製化行程, 用最精彩、最具特色的活動, 讓您擁抱最難忘的感動回憶! 歡迎國外團體、公司企業接洽連繫。 Do you want a special event or party at the beautiful Pacific coast? With great event management experience in the region, we offer a wide variety of options to suit your corporate, organization or family needs and we are at your service. Welcome to contact us for more details!



